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         P R O Ś B A

My niżej podpisani mieszkańcy z ulicy Kameralnej w Skierniewicach zwracamy się z uprzejmą

prośbą do władz miasta Skierniewic, za pośrednictwem naszych radnych Pana Zbigniewa 

Wyszogrodzkiego i Pana Artura Sułka o przebudowę w/w ulicy.

Prośba dotyczy przebudowy sieci wodno-kanalizacyjnej wraz z odprowadzeniem wód deszczowych i 

wybudowaniem drogi asfaltowej i chodników.

Prośbę swą motywujemy tym, iż mieszkańcy ulicy Kameralnej od wielu lat czekają na 

realizację tej wcześniej obiecanej inwestycji. Chcemy nadmienić, że cieszymy się bardzo z tego, że w 

naszym mieście są prowadzone inwestycje wodno- kanalizacyjne i mamy nadzieję że władze miasta 

również pozytywnie ustosunkują się do naszej prośby.

Z wyrazami szacunku

Zbigniew Wyszogrodzki

 Artur Sułek


